

# Crown Gamat Jelly

## 1. What is Crown Gamat Jelly?

Crown Gamat Jelly is made from two of the most nutritious 'superfoods' from the sea - **Golden Sea Cucumber** and land - **God's Crown fruit (Mahkota Dewa)**, resulting in the most perfect powerful health-restoring formulation. Using our proprietary extraction technology that delivers more potency, our latest product comes in a never-before refreshing jelly form. It is the best natural tonic health food for all!

## 2. Why Mahkota Dewa is added in it?

According to latest research findings, Mahkota Dewa (*Phaleria macrocarpa*) contains a variety of active compounds like alkaloids, saponins, flavonoids, polyphenols and other substances that have been screened in vitro and found to have antioxidant, anti-allergic, antihistamine, anti-inflammatory, antimicrobial, anti-tumour and anti-cancer properties etc. Hence, it has been widely used in medicine and health care products!

Mahkota Dewa is carefully selected and obtained from the remote islands of Indonesia, and using an advanced extraction technology to extract the active ingredients from the fruit.

## 3. What are the health benefits of Crown Gamat Jelly?

Benefits	Nutrients
Promotes wound healing	Contains cell growth factors that promote cell regeneration and improve self-healing capabilities.
Enhances beauty	Rich in collagen, which is essential in maintaining the elasticity of skin and slowing aging process.
Alleviates skin problems	Contains anti-histamine properties which works well in healing allergies, alleviates rashes and itchiness.
Maintains bone & joint health	Contains glucosamine, chondroitin and anti-inflammation properties to repair and relieve joint pain.
Improves "3 high" problems	Contains mucopolysaccharides, helps to improve blood circulation and regulates blood pressure, blood glucose, cholesterol and triglycerides levels.
Strengthens immunity	Contains saponins, antioxidant and anti-microbial properties, helps to boost immune system and prevent cancer.
Good for brain health	Rich in DHA (Omega 3) which helps to enhance the brain and nerves functions, increase ability to learn and memories.
Health tonic	Contains various minerals and phytonutrients which help to promote growth/development and anti-aging.

#### **4. What is the difference between Crown Gamat Jelly and Gamat Asli?**

The active ingredient in both Crown Gamat Jelly and Gamat Asli is fully extracted from pure Golden Sea Cucumber (*Stichopus variegatus*). Indeed, Crown Gamat Jelly has a higher concentration of up to 250% of the active ingredient whilst Gamat Asli is 200% more concentrated than standard gamat extract.

Crown Gamat Jelly is further enhanced with Mahkota Dewa, a powerful active ingredient with health-boosting properties. Interestingly, Crown Gamat Jelly comes in the form of solid jelly as compared to Gamat Asli's liquid jelly form. With this unique refreshing solid jelly form, it is far more convenient and precise as every dosage is in individual packaging.

#### **5. Can I take it to replace Gamat Asli?**

Every product has its own unique properties and benefits. Insaan constantly innovates with new product formulations by combining precious ingredients to produce more synergistic effect for the best health results.

Depending on your personal conditions and preferences to choose either one, or even both Crown Gamat Jelly and Gamat Asli where it will show greater health benefits.

#### **6. Can I take medicine together with Crown Gamat Jelly?**

Crown Gamat Jelly is a natural health product and thus should not cause any adverse reactions. However, it is best to consume Crown Gamat Jelly at least 1 hour before or after taking any medication to avoid any possible interactions.

#### **7. How to consume Crown Gamat Jelly?**

Take 1 strip on an empty stomach, 1-2 times a day.

#### **8. Who is not suitable to take this product?**

Overall, Crown Gamat Jelly is a natural food supplement and is generally safe to be consumed. However, body response varies from one person to another. Hence, those who are suffering from any health problems or diseases, pregnant and lactating women should get further advice from their doctors/health care providers before consuming it.

#### **9. What is the best storage method for Crown Gamat Jelly?**

You can store it at room temperature and protect from moisture and light, or keep refrigerated for better taste.

#### **10. Why are food preservatives added in Crown Gamat Jelly?**

Food preservatives are commonly added to prevent the growth of microorganisms such as bacteria, yeast or mould. As Crown Gamat Jelly is water-based and made in solid jelly form, it is necessary to add permitted food grade preservatives to prevent the product from deterioration and spoilage, to preserve the quality and stability of the product. However, you can rest assured that the preservatives we use are found in most packaged foods and only permitted levels are used, in accordance with strict food safety guidelines and has been approved by health ministry. Hence, it will not cause any health hazards and safe to consume.

### **11. Does Crown Gamat Jelly contain any sugar? Can a person with diabetes consume it?**

We are proud to claim that our Crown Gamat Jelly is sugar free as we use 100% natural honey instead. In addition, Crown Gamat Jelly is rich in two active ingredients – Mucopolysaccharides from golden sea cucumber and Saponins from God' s Crown, which effectively helps to regulate blood sugar level.

With Crown Gamat Jelly, even diabetics can taste this naturally sweet food while enjoying its beneficial health effects. Hence, it is good for diabetics to try!

### **12. Can I bring Crown Gamat Jelly on board or flight?**

Absolutely. A single pack contains only 30ml of jelly! That is clearly within the 100ml guideline permitted on-board flights. Thus, you can simply enjoy our delicious and healthy tonic on-the-go!

### **13. Why should I choose Crown Gamat Jelly?**

10 good reasons:

- **Uses the most premium quality of ingredients**
  - 100% Golden Sea Cucumber and God's Crown
  
- **The best health tonic food to improve health**
  - Combination of two of the most nutritious superfoods with super healing powers from land and sea
  
- **New innovative consumption presentation**
  - Transcend from traditional liquid form to brand new innovative jelly form
  
- **Extract using advanced technology**
  - Uses fermentation bio-technology and hydrolysis technology
  
- **Small molecular size, better absorption!**
  - Increases the absorption and assimilation rate in the body
  
- **High concentration, more effective!**
  - Active ingredients up to 250%, higher than other brands in the market
  
- **Complies to GMP standard**
  - Manufactured under stringent standard and quality
  
- **Assured food quality**
  - Tested by accredited food laboratories Malaysia and Singapore
  
- **No fishy smell, taste great!**
  - Flavourful taste, suitable for all!
  
- **Affordable, easy and convenient!**
  - Jelly strips, easy to carry and consume

# 皇冠金海参果冻

## 1. 什么是皇冠金海参果冻？

皇冠金海参果冻精心融合了两种具营养价值极高的‘超级食物’，来自于海洋-金海参及陆地-皇冠果。此完美配方采用高科技技术萃取而成，打破传统以创新食用方式，制成美味清甜爽口的果冻，是老少咸宜的最佳天然滋补保健食品！

## 2. 为何加入皇冠果？

根据最新研究报告指出，皇冠果含有多种活性成分，如生物碱、皂甙素、类黄酮、多酚等物质，并具有抗氧化、抗过敏、抗组织胺、抗炎、抗菌、抗肿瘤、抗癌等功效，被作为药物或保健品使用。

皇冠果是经过精心筛选及取自于印尼偏远岛屿，通过高科技萃取果实中的活性精华。

## 3. 皇冠金海参果冻有什么好处？

好处	营养成分
促进伤口愈合	富含生长因子，能促进细胞再生及增强自愈能力。
美容养颜	富含胶原蛋白，帮助保持肌肤光滑弹性、延缓衰老。
舒缓皮肤问题	含有强效抗组织胺作用，可帮助缓解过敏问题、皮疹和瘙痒。
维持骨骼和关节健康	含有葡萄糖胺、软骨素和抗炎作用，可修复关节细胞和减缓疼痛。
改善“三高”问题	含有粘多糖，有助于改善血液循环并调节血压、血糖、胆固醇和甘油三酯水平。
增强免疫力	含有皂甙素、抗氧化剂和抗菌作用，有助于强化免疫系统和预防癌症。
健脑益智	含丰富的脑黄金物质（奥美嘉 3），可提升大脑和神经系统的功能，增进学习能力、记忆力。
滋补保健	含有各种矿物质和植物营养素，有助于促进生长发育和抗衰老。

#### 4. 皇冠金海参果冻和金海参有什么分别？

皇冠金海参果冻和金海参的主要活性成分是金海参 (Stichopus variegatus)，采用高科技萃取而成。然而，皇冠金海参果冻的浓度高达250%，相比于一般类似产品金海参的浓度200%相对更高。

此外，皇冠金海参果冻额外添加了一个更强效的活性成分-皇冠果，以提升原有的保健功效。更值得一提的是，皇冠金海参果冻的食用形式是以固体状的果冻，然而金海参是液体状。独特口感的果冻质地，配上精美简洁的独立包装完美呈现，可轻便地外带食用。

#### 5. 我可以把皇冠金海参果冻取代金海参吗？

每个产品皆有其独特的特性与功效，是无法取而代之。赢升不断努力研发新产品，通过结合珍贵成分调配而成，以提供更好的协同效应，从而达到最佳的健康效果。

您可依据个人健康状况和喜好选择而定，然而我们建议同时服用皇冠金海参果冻和金海参能给予您更大的健康效益。

#### 6. 皇冠金海参果冻可不可以和西药一起服食？

皇冠金海参果冻是天然的健康食品，基本上是不会和其他药物产生不良反应。但如果您在服用任何药物，建议产品和药物相隔半小时到1小时以避免任何相互作用。

#### 7. 如何服食这产品？

每次1条空腹服食，每天1-2次即可。

#### 8. 谁不适合服食此产品？

皇冠金海参果冻是一个安全的天然食品。不过，每个人的身体反应因人而异。因此，对于患有健康问题或疾病的人士、孕妇或正在哺乳的妇女服食此产品前，建议先咨询医生/专业人士的意见。

#### 9. 皇冠金海参果冻应该如何存放？

您可以把它存放在室温内并避免潮湿和日光照射，或者冷藏以获得更佳味道。

#### 10. 为什么皇冠金海参果冻含有食品防腐剂？

食品防腐剂是一般食品所用于防止微生物如细菌或霉菌的滋生。由于皇冠金海参果冻是属于水基产品及果冻形式，一旦没有在妥善的情况下保存，产品皆可能很容易腐坏。因此，少量添加食品防腐剂可以防止细菌滋生，有效保存产品质量的稳定性。然而，您大可放心，皇冠金海参果冻所添加的防腐剂是食品级的，同时已获食品卫生部批准及在安全水平下使用，是不会造成任何健康问题。

#### 11. 皇冠金海参果冻含有糖分吗？糖尿病患者是否适合食用？

我们声称，我们的皇冠金海参果冻是无添加糖的，主要甜味是来自于100%的天然蜜糖。此外，皇冠金海参果冻所富含的两种活性成分-金海参的粘多糖和皇冠果的皂苷，有效的帮助调节血糖水平。

皇冠金海参果冻可让您品尝美味天然甜食，同时可享有各种健康益处。因此，欢迎糖尿病患者尝试！

## 12. 我是否可以携带皇冠金海参果冻上航班吗？

绝对可以。一包只含30ml的果冻！这符合航班的规定，100ml以内的水状物品都可以上飞机。因此，您可随时随地享受到这美味可口美容保健养生品！

## 13. 为何您该选择皇冠金海参果冻？

10大理由：

- **严选纯正优良品质原料**
  - 100%金海参和皇冠果
- **调理保健的最佳食品**
  - 完美结合两种具高营养及超强治愈能力的海洋和陆地的超级食物
- **创新的食用形式**
  - 打破传统食用方式，制成美味爽口的果冻
- **高科技技术提炼**
  - 采用生物高科技发酵和水解技术
- **分子小，好吸收！**
  - 提升吸收及体内运用率
- **高浓度，快见效！**
  - 活性成分 250%，更高于其它品牌
- **优良制造标准(GMP)**
  - 严格标准、优良洁净条例下高科技生产
- **食品安检合格**
  - 已获国内及新加坡化验机构的食品安全检测认同
- **无腥味，口感好！**
  - 味道清爽，是老少咸宜的最佳日常补品！
- **经济实惠，方便食用！**
  - 条状果冻，方便携带及食用

# Jeli Crown Gamat

## 1. Apakah Jeli Crown Gamat?

Jeli Crown Gamat diperbuat daripada dua 'makanan super' yang paling berkhasiat dari lautan – **Gamat Emas** dan dari daratan – **Buah Mahkota Dewa**, menjadikan gabungan yang paling sempurna dan menghasilkan formulasi pemulihan kesihatan yang hebat! Teknologi pengekstrakan proprietari telah digunakan untuk membekalkan potensi yang lebih tinggi, menghasilkan produk terbaru kami dalam bentuk jeli yang inovatif! Ia merupakan makanan kesihatan tonik semula jadi terbaik untuk semua!

## 2. Mengapakah Mahkota Dewa ditambah sebagai bahan aktif?

Mahkota Dewa (*Phaleria macrocarpa*) mengandungi pelbagai nutrisi aktif seperti alkaloid, saponin, flavonoid, tannin and bahan-bahan lain yang diuji secara in vitro dan didapati mempunyai ciri-ciri antioksidan, anti-alergi, antihistamin, anti-radang, anti-kuman, anti-tumor dan anti-kanser!

## 3. Apakah kebaikan Jeli Crown Gamat?

Kebaikan	Nutrisi
Mempercepat penyembuhan luka	Mengandungi faktor pertumbuhan yang dapat membantu pertumbuhan semula sel dan meningkatkan keupayaan penyembuhan diri.
Meningkatkan kecantikan	Kaya dengan kolagen, penting dalam mengekalkan keanjalan kulit dan melambatkan proses penuaan.
Membantu masalah kulit	Mempunyai kesan anti-histamin bagi mengurangkan alergi, alahan dan kegatalan.
Mengekalkan kesihatan tulang dan sendi	Mengandungi glukosamina, kondroitin sulfat dan kesan anti-keradangan untuk membaiki dan mengurangkan sakit sendi.
Membantu masalah "3 serangkai"	Mengandungi mukopolisakarida, membantu mengawal tekanan darah, paras gula darah, kolesterol dan trigliserida.
Meningkatkan imuniti	Mengandungi saponin, antioksidan dan kesan anti-mikrob, meningkatkan imuniti dan mencegah kanser.
Meningkatkan kecerdasan otak	Kaya dengan DHA (Omega 3) yang meningkatkan fungsi otak dan saraf, meningkatkan keupayaan untuk belajar dan ingatan.
Tonik kesihatan	Mengandungi pelbagai zat galian dan fitonutrien yang menggalakkan pertumbuhan/perkembangan dan anti-penuaan.

#### **4. Apakah perbezaan antara Jeli Crown Gamat dan Gamat Asli?**

Bahan aktif dalam Jeli Crown Gamat dan Gamat Asli diekstrak sepenuhnya daripada Gamat Emas tulen (*Stichopus variegatus*). Jeli Crown Gamat mempunyai kepekatan yang lebih tinggi sebanyak 250%, manakala Gamat Asli adalah 200% lebih pekat berbanding dengan produk-produk gamat di pasaran.

Jeli Crown Gamat juga dipertingkatkan dengan Mahkota Dewa, iaitu bahan aktif yang hebat untuk meningkatkan kesihatan. Di samping itu, Jeli Crown Gamat dihasilkan dalam bentuk jeli pepejal, manakala Gamat Asli adalah dalam bentuk jeli cecair. Dengan inovasinya bentuk jeli pepejal unik yang menyegarkan ini, ia lebih mudah dibawa kerana setiap dos adalah dalam pek individu.

#### **5. Bolehkah saya menggantikan Gamat Asli Jeli dengan Crown Gamat?**

Setiap produk mempunyai ciri-ciri keunikan dan kebaikan yang tersendiri. Insaan sentiasa berinovasi merumuskan produk baru dengan menggabungkan bahan-bahan yang berharga bagi menghasilkan kesan sinergi lebih tinggi untuk kesan kesihatan yang terbaik.

Bergantung kepada keadaan dan kegemaran peribadi anda, anda boleh memilih sama ada Jeli Crown Gamat atau Gamat Asli, atau kedua-duanya sekali untuk mendapatkan kesan kesihatan yang optimum.

#### **6. Bolehkah saya mengambil ubat bersama dengan Jeli Crown Gamat?**

Jeli Crown Gamat adalah produk kesihatan semula jadi, oleh itu ia tidak akan menyebabkan kesan sampingan. Walau bagaimanapun, ia dinasihati mengambil Jeli Crown Gamat sekurang-kurangnya 1 jam sebelum atau selepas mengambil apa-apa ubat untuk mengelakkan sebarang kemungkinan interaksi.

#### **7. Apakah cara penggunaan Jeli Crown Gamat?**

Ambil 1 strip sebelum makan, 1-2 kali sehari.

#### **8. Siapakah yang perlu mengambil perhatian sebelum mengambil produk ini?**

Jeli Crown Gamat merupakan makanan semulajadi dan selamat untuk dimakan secara umumnya. Walau bagaimanapun, tindak balas badan berbeza antara satu sama lain. Oleh itu, individu yang mengalami masalah kesihatan atau penyakit, wanita mengandung dan menyusui adalah dinasihatkan untuk merujuk doktor sebelum pengambilan.

#### **9. Apakah cara penyimpanan yang disyorkan untuk Jeli Crown Gamat?**

Anda boleh menyimpannya pada suhu bilik dan melindungi dari cahaya dan kelembapan atau menyimpan sejuk untuk rasa lebih enak.



## **10. Kenapakah bahan pengawet ditambah ke dalam Jeli Crown Gamat?**

Bahan pengawet makanan ditambah secara umumnya untuk mencegah pembiakan mikroorganisma seperti bakteria atau yis. Oleh sebab, Jeli Crown Gamat adalah makanan berasaskan air dan dihasilkan dalam bentuk jeli pepejal, pengawet gred makanan yang dibenarkan mesti ditambahkan untuk menghalang produk tersebut menjadi rosak, dan mengawalpasti kestabilan dan kualiti produk. Bahan pengawet makanan yang kami gunakan adalah digunakan dalam kebanyakan makanan dan hanya kuantiti yang dibenarkan saja, malah dosnya juga telah diluluskan oleh kementerian kesihatan, Al-Insaan sentiasa mematuhi garis panduan keselamatan makanan yang ketat, jadinya adalah selamat dimakan.

## **11. Adakah Jeli Crown Gamat mengandungi gula? Bolehkah pesakit kencing manis mengambilnya?**

Kami dengan bangganya mengatakan bahawa Jeli Crown Gamat adalah bebas gula kerana kami menggunakan 100% madu semula jadi. Di samping itu, Jeli Crown Gamat kaya dengan dua bahan aktif – Mukopolisacharida daripada Gamat Emas dan Saponin daripada Mahkota Dewa, kedua-dua bahan ini berkesan membantu mengawal paras gula darah.

Jeli Crown Gamat bukan sahaja sesuai untuk pesakit kencing manis, malah memberikan kebaikan kesihatan kepadanya. Oleh itu, pesakit kencing manis dipersilakan mencuba!

## **12. Bolehkah saya bawa Jeli Crown Gamat bersama dalam penerbangan?**

Boleh. Pek individu hanya mengandungi 30ml jeli! Pek ini mematuhi garis panduan penerbangan komersial yang mengehadkan 100ml. Oleh itu, anda boleh menikmati tonik kesihatan yang lazat ini di mana-mana sahaja walau di langit sekalipun!

### 13. Mengapakah anda perlu pilih Jeli Crown Gamat?

10 sebab utama:

- **Menggunakan bahan yang berkualiti premium**
  - 100% Gamas Emas dan Mahkota Dewa
- **Makanan tonik kesihatan yang terbaik untuk meningkatkan kesihatan**
  - Gabungan sempurna daripada dua makanan super yang paling berkhasiat dengan kesan penyembuhan dari daratan dan lautan
- **Bentuk pemakanan yang baru dan inovatif**
  - Melangkah daripada bentuk cecair yang tradisional kepada bentuk jeli yang inovatif
- **Ekstrak dengan menggunakan teknologi canggih**
  - Menggunakan bioteknologi fermentasi dan teknologi hidrolisis
- **Saiz molekul kecil, penyerapan tinggi!**
  - Meningkatkan kadar penyerapan dan asimilasi dalam badan
- **Kepekatan tinggi, lebih berkesan!**
  - Bahan aktif tinggi sehingga 250%, lebih tinggi daripada jenama yang lain di pasaran
- **Mematuhi piawaian GMP**
  - Dihasilkan di bawah piawaian dan kualiti yang ketat
- **Kualiti makanan yang terjamin**
  - Diuji dan disah oleh makmal yang diiktiraf di Malaysia dan Singapura
- **Tidak hanyir, rasa enak!**
  - Rasa sedap, sesuai untuk semua!
- **Murah dan mudah!**
  - Strip jeli, mudah dibawa dan dimakan